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خبر

مدیر کل حفاظت و احیای تالاب های سازمان حفاظت 
محیط زیست گفت: رئیس سازمان محیط زیست در نامه ای 
به رئیس قوه قضاییه خواستار متوقف کردن سند زدن ۴۲ 

تالاب به نام وزارت نیرو شد.
برخی منابع خبری طی روزهای اخیر ادعا کردند وزارت 
نیرو درصدد ثبت سند ۴۲ تالاب کشور به نام خود است 
و تالاب های امیرکلایه، شور و شیرین میناب، طشک و 
بختگان در فارس، هورالعظیم و شادگان در خوزستان، قره 
قشلاق، قوری گل، آلاگل، الماگل و اجی گل در گلستان از 
مهمترین تالاب هایی هستند که به نام این وزارتخانه سند 
زده می شود. مدیرکل حفاظت و احیای تالاب های سازمان 
حفاظت محیط زیست در این باره گفت: اینها تالاب هایی 
با  کرده،  تعیین  را  آنها  محدوده  نیرو  وزارت  که  است 
مقامات وزارت نیرو که صحبت می کنیم اظهار بی اطلاعی 
می کنند و می گویند که ثبت اسناد خودش می خواهد این 
سندها را بزند چون محدوده کاداستر تالاب ها را ما به آنها 
دادیم آنها هم فکر کردند که باید به نام ما شود، البته این 
را شفاهی می گویند اما باید پیگیری کنیم که اصل ماجرا 
افزود: سازمان محیط  کریمی  باقرزاده  چیست. مسعود 
زیست دست به کار شده و رییس سازمان به رییس قوه 
قضاییه نامه زده که جلوی کار گرفته شود، رئیس سازمان 
جنگل ها مراتع و آبخیزداری هم به ثبت اسناد نامه زده 
برای معاونت حقوقی رئیس  ای  نامه  است، همچنین 
جمهوری آماده کرده ایم تا ارسال شود. کریمی ادامه داد: 
کاشف به عمل آمده که بیشتر ثبت اسناد دارد این کار 
را می کند و باید جلوی ثبت اسناد گرفته شود، همکاران 
در وزارت نیرو اظهار بی اطلاعی می کنند و می گویند 

ما دوست نداریم به نام ما باشد، اما در این میان سند 
تالاب انزلی به نامشان زده شد، بنابراین به نظر می رسد 
که در این ماجرا خلأ وجود دارد، البته وزارت نیرو حتی 
برای سند انزلی هم مدعی است که ثبت اسناد سند را به 
نام آنها زده است. مدیرکل حفاظت و احیای تالاب های 
سازمان حفاظت محیط زیست تاکید کرد: برای جلوگیری 
از این کار به هر جایی که لازم باشد نامه می زنیم و هر 
کاری می کنیم تا این کار متوقف شود. وی درباره فروش 
بستر تالاب توسط وزارت نیرو گفت: آنها نمی توانند بستر 
خشک تالاب را بفروشند فقط می توانند اجاره دهند که 
بسیار جای نگرانی دارد، تالاب جزو املاک دولتی است و 
فروش آن ممنوع است، اینها رودخانه را اجاره می دهند و 
سیل هایی که می آید به خاطر این است که به جای اینکه 
بستر و حریم رودخانه را آزاد نگه دارند آن را اجاره می دهند 
و ترس ما این است که درباره بستر تالاب ها هم همین 
کار بکنند. باقرزاده کریمی افزود: تالاب جزو اراضی ملی 

است و متولی همه اراضی ملی منابع طبیعی است اما بر 
اساس ماده ۱۶ قانون حفاظت و بهسازی محیط زیست، 
سازمان محیط زیست قائم مقام منابع طبیعی در اراضی 
تالابی است، مثلاً مالک منابع طبیعی و سازمان محیط 
زیست سرقفلی آن را دارد بنابراین نه مالک می تواند دست 
ببرد چون ما سرقفلی داریم و نه ما می توانیم دست ببریم 
چون مالک دارد. وی گفت: بنابراین در فرایند سند زدن 
تالاب ها، سازمان جنگل ها نسبت به سازمان محیط زیست 
می تواند قوی تر برخورد کند چون مالک است، اما از آنجا 
اداره کردن همه  آنها است و  نام  به  که ۹۰درصد کشور 
این اراضی دشوار است بدش نمی آید که کارشان کمی 
سبک شود مثلا می گویند چنین اراضی در شهرها، مناطق 
حفاظت شده، دریاچه های سدها و رودخانه ها را می توان 
واگذار کرد اما درباره رودخانه ها و تالاب ها مخالف است و 
می گوید نباید به دست وزارت نیرو برود اگر هم قرار است 

جابه جا شود باید به سازمان محیط زیست سپرده شود.

محیط زیست

در نامه ای به »رئیس قوه قضائیه«؛ 

کلانتری خواستار توقف ثبت سند ۴۲ تالاب به  نام وزارت نیرو شد

معاون قضایی، اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری 
کل استان البرز، از برگزاری آئین تحلیف مشاوران خانواده و 
مددکاران البرز خبر داد.  جعفر داراب خانی معاون قضایی، 
اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان 
البرز، در این مراسم که در راستای اجرای ماده 30 دستورالعمل 
نحوه تشکیل و فعالیت مراکز مشاوره خانواده و با حضور 
حجت الاسلام و المسلمین اژه ای، معاون اول قوه قضائیه 
)به صورت ویدئو کنفرانس(، رئیس کل دادگستری استان و 
مشاوران و مددکاران استان البرز همزمان با سراسر کشور برگزار 
شد، اظهار کرد: نیاز به مشاوره، برای ارتقای سلامت روان امروز، 
امری اجتناب ناپذیر است. دبیر شورای پیشگیری از وقوع جرم 
استان البرز با اشاره به اهمیت و جایگاه مشاوره در بررسی 
مشكلات زوجین، سنجش امکان نجات زندگی مشترک و 
بهبود رابطه زوجین متقاضی طلاق افزود: همه ی ما بر آسیب 

 های اجتماعی ناشی از طلاق بر فرد و جامعه واقفیم و یکی از 
اقدامات و برنامه های اولویتی معاونت اجتماعی و پیشگیری 
از وقوع جرم دادگستری کل استان البرز، براساس تکلیف 
ماده 16 قانون حمایت از خانواده، راه اندازی مراکز مشاوره در 
راستای کاهش و کنترل طلاق می باشد.  این مقام قضایی 
گفت: از جمله اقدامات انجام شده در این زمینه، ارائه خدمات 
مشاوره ای به مراجعین طلاق های توافقی و یک طرفه در 
مراکز مشاوره پیش از طلاق در شهرستان های کرج، هشتگرد، 
نظرآباد و فردیس توسط مشاوران مجرب و توانمند بوده که 
توفیق 15 درصدی در سازش میان زوجین مراجعه کننده به 
این مراکز، از جمله توفیقات حاصله در این حوزه است. وی 
ضمن اظهار امیدواری از حضور و عملکرد مشاوران در کاهش 
آسیب اجتماعی طلاق، به برخی اقدامات معاونت اجتماعی و 
پیشگیری از وقوع جرم دادگستری البرز در راستای صیانت از 

نهاد خانواده به شرح ذیل اشاره کرد:
برگزاری  و  پرونده   6000 از  بیش  سالانه  تشکیل   -
طلاق  از  پیش  مشاوره  مراکز  در  مشاوره  18000جلسه 

دادگستری استان البرز
- برگزاری سالانه بیش از 50 کارگاه آموزشی سبک زندگی 

)طرح مهر( ویژه متقاضیان طلاق در این مراکز
- برگزاری کارگاه های علمی مداخله در فرایند طلاق برای 
طلاق  از  پیش  مشاوره  مرکز  مشاوران  از  نفر   40 تعداد 

دادگستری کل استان البرز
- تشکیل دبیرخانه واحد مشاوره استانی در دادگستری 
استان مطابق ماده 4 و 7 دستورالعمل نحوه تشکیل و 

فعالیت مراکز مشاوره و تبصره های ذیل آن
- تشکیل بیش از 20 جلسه شورای مشورتی و کارگروه های 

تخصصی ذیل آن 
- انجام استعلامات مربوط به سوء پیشینه، عدم اعتیاد ، 
سوابق تحصیلی و سوابق شغلی مشاوران پذیرفته شده در 

قالب 200 نامه صادره به نهادهای مختلف
- معرفی کارآموزان پذیرفته شده در استان به مراکز مشاوره 
خانواد دادگستری با هدف گذراندن دوره 2 ماهه و انجام 
وظایف مصرح در ماده 24 دستورالعمل نحوه تشکیل و 

فعالیت مراکز مشاوره
- پیگیری برگزاری کارگاه عملی یک ماهه کارآموزان توسط 

واحد مشاوره استان ویژه مشاوران پذیرفته شده 
- همکاری با مرکز امور مشاوران، وکلا و کارشناسان رسمی 
قوه قضاییه و شورای مشورتی سیاستگذاری بمنظور اجرای 
فراخوان، برگزاری آزمون، مصاحبه ، بررسی و تشکیل پرونده، 

صدور مجوز مراکز مشاوره خانواده و...
- برگزاری کارگاه های آموزشی برای مشاوران پذیرفته شده با 

همکاری بهزیستی استان البرز
در پایان این مراسم، پس از سوگند 33 نفر از مشاوران و 

مددکاران اجتماعی، پروانه فعالیت آن ها تحویل گردید.

برگزاری آیین تحلیف مشاوران خانواده در البرز
مکث

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید حمید کرمی شیخ سفلی  را گرامی می دارد

کولبری در مرز؛ پسماندبری در شهر!
روزگذشته  حالی  در 
حسن  حجت الاسلام 
جمهور  رئیس  روحانی- 
هماهنگی  ستاد  درجلسه 
اذعان  با  دولت  اقتصادی 
براین مهم که »کولبری« و 
»سوخت بری« در شأن مردم 
اشاره  با  و  نیست  کشور  و 
به اینکه تجارت مرزی با هدف ارتقای زندگی و معیشت 
مرزنشینان و در عین حال کمک به حوزه مبادلات تجاری با 
همسایگان شکل گرفت، تأکید کرد: پدیده هایی نظیر کولبری 
اجتماعی  و  اقتصادی  جدی  آسیب های  سوخت بری،  و 
دارد و باید همه تلاش کنند این وضعیت ناهنجار سریعاً 
سامان یابد که این دو پدیده در حالی این روزها به عنوان 
مشاغل پرزحمت و با استرس در جامعه کنونی از آن یاد 
می شود که به موازات این دو واقعۀ شغلی در مرزنشینان، 
مشاغلی چون »پسماندبری« و »زباله بری« در سطح شهر 
در کنارِ بی کاری های عدیده و بروز و تجلیِ مشاغل نوظهور 
و عدم برابریِ دستمزد و ساعات کاریِ بسیاری از کارگران 
در صنوف متعدد از جمله آسیب های اقتصادی در اجتماع 
فعلی محسوب می شود که بهبود رویکرد شرایط فعلی با 
توجه به اوضاع حاضر در بحبوحۀ بن بست های اقتصادی از 

جمله انتظارات یکایک افراد جامعه حاضر است.
اگر چه بسیاری از مشاغل در همه گیری کووید19 تا حد 
زیادی دچار آسیب شده و تغییر روند شماری از کسب و کارها 
در جهت مجازی شدن سوق پیدا کرده اما تعداد مشاغلی 
که در گیرودار پاندمی کرونا، تنها از راه فیزیکی امکان پذیر 
است، کم نیستند و با بروز کسب وکارهایی که با پسوند »بر« 
به امرار معاش خانواده ها کمک می کنند، هر روزه ضعف و 
روندِ نزولیِ اقتصاد، شفافیت بیشتری را از آنِ خود می کند.

در حالی رئیس جمهور روزگذشته بر ایجاد اشتغال پایدار 
و ارتقای معیشت مرزنشینان و جایگزینی قطعی و فوری 
اشتغال مفید و مولد به جای رویه غیرقابل قبول کولبری به 
عنوان هدف عملیاتی تأکید کرد؛ که عنایت به ابعاد کلی در 
این زمینه در راستای اکثر مشاغل کارگری و روزمزد و توجه 
به معیشت شماری از افراد جامعه که در گروه حداکثری از 
آسیب اقتصادی قرار دارند تا حد شفافی می تواند به بازشدن 

گره های اقتصادی کمک کننده باشد.
در بسیاری از خانواده های مرزنشینان، مشاغل »کولبری« 
و »سوخت بری« در حالی دردآور تلقی می شود که در سطح 
اجتماع فعلی، مشاغلی چون »پسماندبری« و »زباله بری« 
به عینه قابل مشاهده و از تیررس نگاه مسئولان خارج 

است.
مشاغلی که به وضوح از خط فقری می گوید که بنا به آمار 
و مستندات اعلام شده در ماهِ گذشته، حدود ۷میلیون و 
شهبازی-  موسی  گفتۀ  به  و  شده  گزارش  ۱۴۳هزارتومان 
مدیرکل دفترمطالعات اقتصادی مرکز پژوهش های مجلس، 
یعنی  رسیده،  ۳۵درصد  حدود  به  ما  کشور  در  فقر  نرخ 
۳۵درصد مردم زیر خط فقر قرار دارند و میانگین مصرف 

کالا ها در سال های اخیر کاهش زیادی داشته است.
اقتصادی، سختیِ  موجود  به وضعیت  توجه  با  حالی  در 
به عنوان دغدغۀ هر  از پیش،  روزها بیش  این  معیشت 
روزه به حساب می آید که ضرورت پیگیری و رصد مباشران 
دستگاه های مسئول در این مجرا، مطالبۀ جدیِ مردم از 
با  حاضر  دولتمردان  می رود  انتظار  که  است  مسئولان 
اجرای  کنارِ  در  مسیر  این  در  هدفمند  برنامه ریزی های 
درنظرگرفتن  با  و  اقتصادی  چارت  در  مناسب  برنامه های 
جوانب کنونی که به حل معضل معیشتی جامعه بپردازد، 
بتوانند در راستای دغدغه زدایی این بخش در جامعۀ فعلی، 

اقدامات عملی را اجرایی نمایند.
باید منتظر بود و دید مشاغلی با پسوند »بر« که این روزها 
در سطح شهر به عینه قابل مشاهده هستند، می توانند با 
ورودِ به موقعِ مسئولان ذی ربط در نهادهای اقتصادی با 
راه حل های کلیدی و کاربردی به اشتغال های پایدار تبدیل 

شوند یا خیر!

سرمقاله

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »علی برجیس«جامعه

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

برای سومین سال متوالی دادگستری استان البرز رتبه نخست 
آموزشی استان را در بین دستگاه های مختلف کسب کرد.

کسب  خبر  اعلام  ضمن  چهاربرج  اعظمی  حسین 
رتبه نخست دستگاه های آموزشی استان البرز توسط 
دادگستری، اعلام کرد: ارزیابی آموزشی  دستگاه های 
اجرایی استان هرساله توسط سازمان مدیریت و برنامه 
ریزی بر اساس 25 شاخص در میان 31 دستگاه اجرایی 
استان البرز انجام می شود. وی افزود: استاندارد آموزشی، 
فرآیند اجرایی دوره ها، بررسی اثربخشی و همچنین 
میزان دسترسی به فضا و تجهیزات آموزشی، از جمله 

دستگاه  انتخاب  برای  استفاده  مورد  های  شاخص 
آموزشی برتر استان بوده است. معاون منابع انسانی 
دادگستری کل استان البرز در این زمینه تصریح کرد: 
پس از بررسی دستگاه های مختلف استان، واحد آموزش 
کارکنان اداری دادگستری کل استان البرز با کسب امتیاز 

100 امتیاز از 100 حائز رتبه نخست استانی گردید.
گفتنی است؛ طی مراسمی که در سازمان مدیریت و 
برنامه ریزی استان البرز برگزار شد از رئیس دادگستری، 
معاون منابع انسانی و مدیر آموزش کارکنان اداری به 

دلیل کسب این رتبه تقدیر به عمل آمد.

دادگستری استان البرز رتبه نخست آموزشی استان را کسب کرد

»البرز« چه خبر؟

راستای  در  که  گفت  البرز  دادگستری  کل  رئیس 
صدور  و  ید  خلع  خصوص  در  شده  انجام  اقدامات 
احکام قضایی برای بازگردان اراضی و املاک مربوط به 
شهرداری و آموزش پرورش شهرستان نظرآباد در این 

استان نزدیک به ۴۰ نفر بازداشت شده اند.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسین فاضلی هریکندی 
در همایش ائمه جمعه استان البرز که به میزبانی امام 
جمعه چهارباغ و با حضور نماینده ولی فقیه در استان 
و امام جمعه کرج، دادستان عمومی و انقلاب کرج 
و ائمه جمعه شهرهای استان البرز برگزار شد، اشاره 
بیشتری به جزییات این پرونده نکرد. وی با اشاره به 
حقوق عامه و احیای واحدهای تولیدی خاطر نشان 
کرد: حل مشکلات مربوط به سند اراضی اشتهارد پس 
از چندین دهه، رفع مشکلات شرکت پارس لامع که 
در آستانه تعطیلی قرار داشت و شهرک صنفی-صنعتی 
شیخ آباد کرج بخشی دیگر از اقدامات دادگستری البرز 
برای حفظ و احیای حقوق عامه و واحدهای تولیدی 

بوده است.

رشد ۶درصدی طلاق به درخواست زوجین 

مربوط  آمار  ادامه  در  البرز  دادگستری  کل  رئیس   
کاهش  وجود  با  را  استان  در  خانواده  محاکم  به 
اقدامات  دلیل  به  ورودی  میزان  در  ۱۵درصدی 
پیشگیرانه دادگستری استان نگران کننده ارزیابی و 
متذکر شد: در حوزه خانواده بیش از ۲۹هزار پرونده 
در ۱۱ماهه امسال تشکیل شد که آمار بالایی است، 
همچنین طلاق توافقی در ۹ماهه امسال در مجموع 
اقدامات  با  و  ورودی  ۱۹درصدی  کاهش  وجود  با 
به  طلاق  اما  بوده  ۷۹۵مورد  و  یک هزار  پیشگیرانه 
است.  داشته  ۶درصدی  رشد  زوجین  درخواست 
فاضلی هریکندی به دستاوردهای سفر رییس قوه 
به  البرز در سال ۹۸ اشاره و گفت: دادگستری البرز 
یکی از استان های محروم کشور در حوزه زیرساختی 
و منابع انسانی بود که با مصوبات متعدد این سفر 
بخش مهمی از این کمبودها در مسیر برطرف شدن 

قرار گرفته اند.

آزادسازی بیش از سه هزار هکتار از اراضی در البرز 

از  یکی  کرد:  اضافه  البرز  دادگستری  کل  رئیس 
مصوبات مهم  سفر رئیس قوه قضاییه به البرز که 
امسال قدم های مهمی در زمینه تحقق آن برداشته 
اقدام در  بررسی وضعیت چاه های غیر مجاز و  شد 
خصوص تغییر کاربری اراضی زراعی و باغات استان 
بود که به منظور اجرای دقیق این مصوبه و با هدف 
پوشش سایر حوزه های مرتبط با حقوق عامه از قبیل 
تجاوز ، تصرف اراضی ملی و منابع طبیعی و جرایم 
و  بیت المال  از  قرارگاه صیانت  زیست،  علیه محیط 
مقابله با تغییر کاربری غیرمجاز در دادگستری کل 
استان البرز تشکیل شد. فاضلی هریکندی با تاکید 
با  اینکه دستگاه قضایی متولی مستقیم مقابله  بر 

جرایم موضوع حوزه  فعالیت قرارگاه نیست گفت:با 
توجه به شرایط نامناسب استان، ورود دستگاه قضایی 
بسیار موثر بود و با تشکیل قرارگاه، اقدامات مقابله ای 
متمرکز شده و دستاوردهای خوبی نیز به دست آمده  
تا جایی که از ابتدای امسال تاکنون بالغ بر سه هزار 
هکتار با ارزش تقریبی ۹۷هزارمیلیارد ریال آزادسازی 
شده که مجموع اقدامات انجام شده در ۱۱ماهه سال 
۹۹ با کلیه اقدامات انجام شده در پنج سال قبل از 
استان  دادگستری  افزود:  وی  می کند.  برابری  آن 
عزم جدی در مقابله با تغییر کاربری ها و تعرض به 
منابع طبیعی و ملی دارد و بدین منظور در کنار سایر 
اقدامات، ساماندهی جاده چالوس یکی از اولویت های 
همکاری  با  که  بوده  استان  قضایی  دستگاه  مهم 
شرکت آب استان اقدامات مطالعات و عملیاتی در 
این زمینه آغاز شده تا آزادسازی حریم رودخانه پس 
از چندین دهه انجام شود. فاضلی هریکندی تشکیل 
قرارگاه پیشگیری و مقابله با جرایم خاص را قدم مهم 
دیگر دادگستری استان به منظور کاهش وقوع این 
نوع جرایم در استان ارزیابی کرد و گفت: در این حوزه 
اقدامات مقابله ای به منظور به حداقل رساندن وقوع 
جرایم انواع سرقت ها، تجاوز به حقوق مردم، مزاحمت 
برای نوامیس،تهدید، مزاحمت و قدرت نمایی با چاقو 
و هرگونه سلاح مورد تاکید بودهکه رصد و جداسازی 
این نوع جرایم از سایر جرایم در اولویت بوده است. 
وی ادامه داد: شاخص ترین اقدامات انجام شده در 
مدت زمان کم پس از تشکیل این قرارگاه مربوط به 
مالخرها و  و  با سارقان  مقابله  اجرای چندین طرح 
توقف ارائه مرخصی به زندانیان جرایم خاص تا پایان 

فروردین ۱۴۰۰ است.

رتبه دوم البرز از نظر میانگین ورودی پرونده

رییس کل دادگستری البرز در ادامه با اشاره به اینکه 
استان از نظر میانگین ورودی پرونده در کشور رتبه دوم 
را دارد افزود: این در حالی است که میزان پرونده های 
مختومه با وجود این افزایش ورودی بیشتر بوده و این 
موضوع بیانگر تلاش بی وقفه کارکنان قضایی و اداری 
دستگاه قضایی استان به منظور رسیدگی به پرونده ها 
است. فاضلی هریکندی کمبود نیرو و فضای اداری 

را مانعی مهم در مسیر تحقق حداکثری برنامه های 
دادگستری بیان کرد و گفت: استان البرز از نظر نسبت 
تعداد نیروی انسانی به ۱۰۰هزارنفر جمعیت، رتبه۲۹ 
کشور را دارد که با دستور ویژه ریاست قوه قضائیه و 
مساعدت های معاون منابع انسانی و امور فرهنگی 
سایر  با  اختلاف  این  آینده  سال  در  امیدواریم  قوه 

استان های کشور کمتر شود.

۶۶۶ هزار پرونده ورودی به دادگستری استان البرز

وی در ادامه به میزان ورودی پرونده ها در ۱۱ماهه 
امسال اشاره و بیان داشت: در همین مدت بیش از  
۶۶۶هزار پرونده در دادگستری استان مورد رسیدگی 
قرار گرفته که سهم دادسرها و محاکم استان بیش از 
۵۴۷هزار فقره بوده و بیش از ۱۱۸هزار فقره نیز ورودی 
شوراهای حل اختلاف استان بوده است. رییس کل 
دادگستری استان البرز با بیان اینکه تلاش جهادی 
پرونده ها  به  رسیدگی  در  بزرگی  کمک  همکاران  
بوده متذکر شد: در این مدت علاوه بر رسیدگی به 
پرونده های وارده، از مجموع ۱۲۲هزار پرونده مانده در 
شعب مختلف استان بالغ بر ۲۶هزار پرونده )۲۱درصد 
بدان  این  و  شده  رسیدگی  مانده(  های  پرونده  کل 
معناست که در ۱۱ماهه امسال بیش از ۶۹۲هزار پرونده 
وارده و مانده مورد رسیدگی قرار گرفته که عمکلرد 
شایان توجهی است. وی آمار پرونده »یکتا« استان 
البرز که بر مبنای آن هر پرونده از مرحله دادسرا تا 
تجدیدنظر و اجرای احکام یک پرونده منظور می شود 
را تا پایان امسال نزدیک به ۲۷۱هزار بیان کرد و گفت: 
اگر طرفین هر دعوی را ۲نفر در نظر بگیریم نزدیک به 
نیم میلیون نفر از هم استانی ها به دلیل پرونده های 

مطروحه به مراجع قضایی مراجعه کرده اند.

سرقت رتبه اول جرایم در البرز

اکثر  مانند  به  سرقت  جرم  اینکه  به  اشاره  با  وی 
استان های کشور رتبه نخست وقوع را در بین جرایم 
استان دارد تشریح کرد: توهین، ضرب و جرح عمدی، 
و  نامشروع  مال  تحصیل  تصادفات،  کلاهبرداری، 
خیانت در امانت به ترتیب بعد از سرقت در رتبه های 

بعدی بالاترین جرایم استان البرز قرار دارند.

»رئیس کل دادگستری البرز« خبر داد:

از رشد ۶درصدی طلاق تا رتبۀ اول البرز در سرقت
نقشه های عجیب برای ورزشگاه 

شهید شیرودی!
قدیمی ترین مجموعه ورزشی 
تغییرات  دستخوش  تهران 
عجیب خواهد شد. مجموعه 
شیرودی  شهید  ورزشی 
)امجدیه( پر از خاطرات تلخ 
و شیرین است. این مجموعه 
حال  در  سال ها  قدیمی 
خدمت رسانی به ورزش است.
تاریخ ورزش ایران با این ورزشگاه روزهای بزرگی را تجربه 

کرده و هنوز هم شاهد اتفاقات ریز و درشت در آن است.
مجموعه ای که روزگاری چشم و چراغ ورزش ایران بود این 

روزها نیز در حال فعالیت در بسیاری از رشته هاست.
 مجموعه ای که بنا به صلاحدید متولیان ورزش زیر نظر 
شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی صورت خود را با 

سیلی هم شده سرخ نگه داشته است.
طبق طرح جامع )تهیه شده توسط مهندس کوشافر که به 
تازگی دارفانی را وداع گفت( هرگونه تغییرات عمده در این 
مجموعه بار مالی سنگینی در بر خواهد داشت که بی گمان 

در شرایط فعلی امکانش میسر نیست.
اکنون این مجموعه با حمایت متولی خود به شکل کج دار 

و مریز اداره می شود.
طبق اخبار رسیده، قرار است این مجموعه از شرکت توسعه 
تحویل شود.  تهران  استان  و جوانان  ورزش  اداره کل  به 

چیزی در حد از چاله به چاه افتادن!!!
در  یا  استفاده اش  قابل  مکان های  اغلب  که  مجموعه ای 
اختیار فدراسیون هاست یا هیأت های ورزشی در آن مشغول 

به کار هستند.
بقیه بخش های آن نیز طبق مزایده به بهره برداران اجاره داده 

شده است.
اکنون این مجموعه با چنین شرایطی چرا باید دست به 

دست شود؟
از این جا به جایی چه چیز عاید ورزش خواهد شد؟ 

چه نقشه ای برای امجدیه کشیده شده است؟
آیا اداره کل قدرت اداره این مجموعه را دارد؟ آیا ورزشگاه 
تختی خوب اداره شده که اکنون وزنه سنگین دیگری روی 

دوش اداره کل نهاده می شود؟
اساساً در آستانۀ تغییر دولت و رفتن وزیر فعلی آیا دردسر 

بزرگی در آینده نزدیک برای ورزش ایجاد نخواهد شد؟
تکلیف قراردادها، پرسنل مجموعه و آینده آن ها چیست؟ 

بدون شک اگر موضوع اصلاح و مرمت این ورزشگاه پیر در 
میان بود همه از آن استقبال می کردند اما تصمیم عجیب 

پیرامون آن جای سؤالات و اشکالات بسیار دارد.
سؤالاتی که با زمان دست به دست شدن اداره مجموعه 
)در آستانه تعطیلات نوروز( بیشتر و بیشتر و شائبه هایش 

افزون تر هم می شود.
انتخابات هیأت  برگزاری عجیب  از  نظر می رسد پس  به 
فوتبال استان تهران در میان انتقادات فراوان، این دومین 
اتفاق عجیب در دوره مدیریت تازه اداره کل تربیت بدنی 
استان تهران است تا باور کنیم تغییر در این اداره کل با 
نقشه های خاص صورت پذیرفته که در مدتی کوتاه اتفاقات 

خاص هم رقم بخورد.
واگذاری  رسمی  اعلام  ضمن  امر  متولیان  می رود  امید 
این  کارشناسی  دلایل  شیرودی  شهید  ورزشی  مجموعه 

موضوع مهم را با مردم به شکل شفاف در میان بگذارند.

دریچه ی ورزشی

بهمن اسدی

 روزنامه نگار 
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جامعه »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »عباس بلوکی فر«
 - نقاش قهوه خانه ای فقید - را گرامی می دارد

بر اساس اعلام سازمان هواپیمایی کشوری، سازمان راهداری 
و حمل و نقل جاده ای و شرکت راه آهن جمهوری اسلامی 
ایران بلیت های نوروزی ۱۴۰۰ با نرخ مصوب سال جاری فروش 

می رود و با هر نوع گران فروشی برخورد خواهد شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، داریوش باقرجوان گفت: بلیت های 
نوروزی اتوبوس و کرایه سواری عمومی با نرخ مصوب سال 
برای  قیمتی  افزایش  و هیچ  است  فروش  در حال  جاری 
نوروز۱۴۰۰ نداریم. مدیرکل دفتر مسافر سازمان راهداری و 
حمل و نقل جاده ای گفت: برخی گزارش ها حکایت از تقاضای 
رانندگان کرایه سواری عمومی برای دریافت کرایه اضافه و 
جبران ظرفیت ۳نفره سواری ها دارد. این درخواست غیرقانونی 

است که مسافران نباید آن را پرداخت کنند.

بلیت قطار گران نمی شود

در  افزایشی  هیچ  گفت:  نیز  آهن  راه  شرکت  مدیرعامل 
قیمت های بلیت قطار در ایام نوروز نداریم. سعید رسولی 
پیش تر درباره گرانی برخی مسیرهای ریلی که گاه قیمت آن 
از هواپیما نیز بیشتر است گفته بود: ۹۵درصد قطارهای راه 
آهن چهار ستاره و سه ستاره باکیفیت هستند و فقط ۵درصد 
قطارها پنج ستاره بوده که نرخ آن براساس مصوبه شورای عالی 
ترابری آزاد و طبق قانون عرضه و تقاضا است. وی در این باره 
توضیح داد: شورای عالی ترابری نرخ مصوب بلیت قطار را ابلاغ 
کرده است و در عین حال در طول سال به شرکت های ریلی 
اجازه داده می شود هر میزان در نرخ مصوب تخفیف دهند و 
در ایام پیک سفر هم اجازه دارند تا ۳۰درصد به نرخ مصوب 
طبق مصوبه شورای عالی ترابری اضافه کنند. مدیرعامل شرکت 
راه آهن ادامه داد: اگر مسافران نرخ با تخفیف ایام کم سفر را 
با نرخ ایام پیک مقایسه کنند تصور نشود که افزایش قیمتی 
اعمال شده است، بلکه نرخ مصوب در ایام کم سفر کاهش 
یافته است، اما در ایام پرسفر تا ۳۰درصد اجازه افزایش نرخ 
مصوب طبق مصوبه شورای عالی ترابری برای شرکت ها وجود 

دارد. رسولی تأکید کرد: با این حال و در ایام نوروز هیچ افزایش 
قیمتی نداریم.

بلیت هواپیما هم گران نمی شود

نوروزی  بلیت های  گفت:  نیز  هواپیمایی  سازمان  رئیس 
شرکت های  به  همچنین  ندارند،  قیمت  افزایش  هواپیما 
هواپیمایی گفته ایم که قبل از گرفتن مجوز پرواز، از فروش 
بلیت و ایجاد تعهد بیش از توانشان خودداری کنند. تورج 
دهقانی زنگنه افزود: شرکت های هواپیمایی باید در صورت 
بروز تأخیر در پروازها، اطلاع رسانی شفاف به مسافران داشته 
باشند. معاون وزیر راه و شهرسازی با تأکید بر اینکه افزایش 
قیمت بلیت هواپیما در نوروز 1400 نداریم، گفت: سازمان 
هواپیمایی کشوری مکلف است با سایت های فروش بلیت 
هواپیما گران تر از نرخ مصوب برخورد و آنها را به دستگاه 
قضائی معرفی کند. رئیس سازمان هواپیمایی گفت: طبق 
تفاهمی که با انجمن شرکت های هواپیمایی داشتیم در نوروز 

هیچ گونه افزایش نرخ بلیت نداریم.

رئیس پلیس راه استان البرز از اجرای عملیات عمرانی در جاده 
کرج-چالوس خبر داد و گفت: تردد وسایل نقلیه از دهانه جنوبی 

کندوان به سمت مازندران مسدود است.
رضا معظمی گودرزی- رئیس پلیس راه استان البرز گفت: به 
علت عملیات عمرانی محدودیت تردد وسایل نقلیه در جاده 
کرج-چالوس از محدوده کندوان به سمت شمال کشور تا پایان 
سال ادامه دارد. رئیس پلیس راه استان البرز با اشاره به اینکه 
با محدودیت تردد در این مسیر مواجه هستیم، افزود: با این 
تفاسیر تردد فقط به صورت محلی صورت می گیرد. وی ادامه 

داد: به دلیل اجرای عملیات عمرانی در مازندران تردد وسایل 
نقلیه از دهانه جنوبی کندوان به سمت این استان ممنوع شده 
است. این مقام مسئول یادآور شد: انسداد این مسیر از ساعت 
۹صبح تا ساعت۱۷ روزهای یکشنبه، دوشنبه و سه شنبه است که 
این شرایط برحسب شرایط جوی تا پایان اسفندماه سال جاری 
ادامه خواهد داشت. گودرزی با تأکید بر اینکه تردد وسایل نقلیه 
از محور تهران به سمت مازندران مسدود شده است، اظهارکرد: 
مسافرانی که قصد سفر به شهرهای شمالی کشور را دارند از محور 

جایگزین هراز استفاده کنند.

معاون حقوق بشر و امور بین الملل وزیر دادگستری و 
دبیر مجمع ملی کنوانسیون حقوق کودک گفت: کرونا و 
ماندن کودکان در خانه نه تنها آنها را از برخی حقوق خود 
مانند بازی با همسالان و رفتن به مدرسه محروم کرد، بلکه 

خشونت علیه آنان را نیز افزایش داد.
گذشته  روز  عباسی  محمود  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
در حاشیه کنفرانس تخصصی حقوق کودک در خراسان 
شمالی در جمع خبرنگاران اظهار داشت: یکی از آسیب های 
جدی که کودکان با توجه به دسترسی به فضای مجازی 
با آن مواجه شده اند، آسیب های لجام گسیخته فضای 

مجازی است.
وی با بیان اینکه لازم است برای این فضا و آسیب های 
آن چاره اندیشی شود، گفت: قرار است وزیر ارتباطات و 
فناوری اطلاعات در این زمینه برنامه های خود را بیان کند 

و در واقع رصد این بخش،  نیازمند نگاه دقیق این وزارتخانه 
است تا آسیب ها را به حداقل برساند.

با گسترش روزافزون حضور  وی اظهار داشت: متاسفانه 
در فضای مجازی، شاهد بداخلاقی هایی هستیم که جرم 
عمومی محسوب می شوند و دادستان می تواند در این 
زمینه وارد عمل شود و البته انتظار ما نیز آن است که 
همه دستگاهها برای کنترل این حوزه و حمایت از کودکان 

مشارکت کنند.
دبیر مجمع ملی کنوانسیون حقوق کودک افزود: یکی از 
مشکلات دیگری که کودکان با آن مواجهند بازماندگی از 
تحصیل است که بعد از شیوع کرونا بیشتر شده است و 
علاوه بر آن افت تحصیلی و بی انگیزی نیز به وجود آمده 
است که برای رفع این مشکلات نیز حرکت هایی ملی در 

نظر گرفته شده است.

کودک همسری مشکل عمده جامعه نیست
عباسی در مورد آسیب کودک همسری نیز اظهار داشت: 
ازدواج های زیر سن قانونی، که خارج از دایره قانون باشد، 
کودک همسری است و لازمه ازدواج هر فرد قبل از ۱۵ 
شده،  بینی  پیش  نیز  مقررات  و  قوانین  در  که  سالگی، 

داشتن حکم رشد از دادگاه است.
وی اظهار داشت: هر ازدواجی در زیر سن قانونی و بدون 
گرفتن حکم رشد، جرم انگاشته و برای آن مجازات در نظر 
گرفته شده است که این مجازات شامل هر یک از افرادی 

که در این امر مشارکت کرده اند نیز می شود.
وی افزود: هر چند کودک همسری موضوع عمده امروز 
جامعه نیست و از حیث جمعیت و آمار کم است، اما حتی 
اگر یک مورد آن نیز در جامعه دیده شود، زیاد است زیرا 
قوانین ما منطبق با شرع مقدس است و کسی که نقض 

قانون می کند نقض مقررات شرعی کرده است.
بیست و هشتمین کنفرانس تخصصی و هفدهمین مدرسه 
تخصصی زمستانه حقوق کودک روز سه شنبه با حضور 
معاون حقوق بشر و امور بین الملل وزیر دادگستری و 
دبیر مجمع ملی کنوانسیون حقوق کودک و نیز حضور 
ویدئوکنفرانسی رئیس سازمان بهزیستی در مرکز استان 

خراسان شمالی برگزار شد.

خبر خوشحال کننده رفع کامل تعلیق فدراسیون جودو مثل 
بمب صدا کرد و بلافاصله در صدر اخبار ورزشی قرار گرفت. 
رئیس فدراسیون جودو طی مصاحبه ای این موفقیت را 
حاصل رایزنی های فراوان و حمایت های مسئولان وزارت 
ورزش و کمیته المپیک عنوان و یک پیروزی حقوقی برای 
ورزش کشور عنوان کرد. تمام این واکنش ها پس از آن 
اعلام شد که وکیل فدراسیون خبر رفع تعلیق را در صفحات 
مجازی منعکس کرد. با تمام این احوال اما گویا حکایت 
چیز دیگریست و دوستان در اعلام مطلب و اصل خبر دقت 

لازم را به کار نبرده اند.
طولی نکشید تا ابعاد حکم صادره روشن و تصورات اولیه 
جای خود را به تردید داد. بر همین اساس رئیس فدراسیون 
جودو مجبور شد صحبت های پیشین خود را به این صورت 
اصلاح کند که دادگاه بین المللی فقط در مورد نامحدود بودن 
زمان تعلیق اعلام نظر کرده و باید در ارتباط با رفع مشکلات 

با فدراسیون جهانی به نتیجه برسیم.
واقعیت این است که دادگاه بین المللی ورزش در ارتباط 
با شکایت فدراسیون جودوی ایران از فدراسیون جهانی تنها 
به این نکته اشاره کرده که فدراسیون جهانی نباید به طور 
نامحدود فدراسیون جودو ایران را تعلیق کند زیرا محرومیت 
نامحدود در اساسنامه فدراسیون جهانی مفهومی ندارد. به 
عبارت دیگر دادگاه بین المللی با اصل تعلیق در صورتی که 
زمان مشخص داشته باشد مشکلی ندارد. روی دیگر سکه 
حکم ۴۱ صفحه ای دادگاه بین المللی ورزش آن است که 
در آن تاکید شده فدراسیون جودوی ایران مقررات فدراسیون 
جهانی را نقض کرده است. در نتیجه پرونده اختلاف فی 
مابین فدراسیون جهانی و فدراسیون ملی کشورمان را به 

کمیته انضباطی فدراسیون جهانی ارجاع داد.
به عبارت دیگر دادگاه بین المللی ورزش صرفا به جمله 
)تعلیق به مدت نامحدود( اشاره و تاکید کرده این امر هیچ 
پایه قانونی در مقررات فدراسیون جهانی جودو ندارد لذا 
پرونده را مجددا برای تصمیم گیری به کمیسیون انضباطی 
فدراسیون جهانی جودو ارجاع داده است. به عبارت دیگر و 
متاسفانه تعلیق فدراسیون جودوی ایران هنوز برطرف نشده 
زیرا از ابتدا  اقدام به تعلیق از سوی فدراسیون جهانی انجام 

گرفته بود و فدراسیون جودوی ایران به نشانه اعتراض به 
دادگاه بین المللی ورزش شکایت کرده بود. وقتی دوباره 
پرونده به دست تعلیق کننده رسیده مشخص است که نباید 

چندان امیدی به بهبود اوضاع داشت.
در این میان واکنش فدراسیون جهانی به رای فدراسیون 
جهانی این بوده که با استناد به رای دادگاه تاکید کرده 
فدراسیون جودوی ایران اصول بی طرفی سیاسی و عدم 
تبعیض را به طور جدی نقض کرده است، بنابراین جودوی 

ایران می تواند به صورت موقت تعلیق یا اخراج شود!
 در حکم دادگاه بین المللی همچنین فدراسیون جودو 
ایران باید مبلغ ۵ هزار فرانک سوئیس بابت هزینه ها 
به فدراسیون جهانی جودو پرداخت کند. همین امر نیز 
گواهی دیگری است بر این ادعا که ما برنده این مناقشه 

نبوده ایم .
مسئولان فدراسیون جهانی همچنین تاکید کرده اند با در 
نظر گرفتن محتوای رای CAS و همچنین اظهارات اخیر 
)آرش  ایران  اسلامی  فدراسیون جودوی جمهوری  رئیس 
ایرانی )سعید ملایی(،  میراسماعیلی( علیه یک ورزشکار 
فدراسیون جهانی جودو در حال بررسی تصمیمات و اقدامات 

بعدی است که به محض تصویب، اعلام خواهد شد.
به این ترتیب در آینده نه چندان دور مشخص خواهد شد که 
مسئولان فدراسیون جهانی چه خوابی برای جودو ایران دیده 
اند. چه بسا با توجه به رای داداگاه بین المللی، فدراسیون 
جهانی به عنوان مرجع تصمیم گیرنده تنها زمان تعلیق یا 
نوع مجازات فدراسیون جودو ایران را تغییر دهد. در هر حال 
با شرایط موجود امیدواریم رایزنی ها نتیجه بدهد و مشکل 
تعلیق جودوی ایران پس از بررسی مجدد در کمیته انضباطی 
فدراسیون جهانی مرتفع شود. این امر نیاز به همراهی و 
حمایت تمامی دست اندرکاران ورزش و دستگاه دیپلماسی 
خارجی دارد تا بتواننند این بار را از دوش فدراسیون جودو و 

ورزش کشور بردارند.

بلیت هواپیما، اتوبوس و قطار گران نمی شود

تا پایان سال ادامه دارد؛

محدودیت های تردد در جاده کرج-چالوس 

»دبیر مجمع ملی حقوق کودک« مطرح کرد:

»کرونا« عاملی بر افزایش خشونت علیه کودکان 

بی دقتی یا...؟

ابهام در رفع تعلیق فدراسیون جودو!

راه و گردشگری

گزارش

دیدگاه

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

آلبوم نیو ایج عشق باش Be Love اثری از آهنگساز و نوازنده پیانوی برجسته، 
دنی رایت Danny Wright است. دنی رایت Danny Wright آهنگساز و نوازنده 
پیانوی آمریکایی است. او از سال۱۹۸۶ وارد عرصه موسیقی شده است و تا به 
امروز آثار پرشماری )نزدیک به ۶۰آلبوم منتشر کرده است(. اولین آلبوم او سیاه و 
سفید Black and White یکی از نقاط موفق کارنامه او است که با فروش بیش 
از شش میلیون نسخه ای خیلی زود باعث موفقیت او در ادامه مسیر فعالیتش 
شد. مجله بیلبورد تا به امروز ۲بار دنی رایت را به عنوان یکی از ۱۰آهنگساز برتر 
موسیقی نیو ایج معرفی کرده است و ۳آلبوم او تاکنون در میان ۱۰آلبوم برتر این 

سبک قرار گرفته اند.
او تا به امروز آثار زیادی در این سبک عرضه کرده است و به واسطه ساخت 
موسیقی آرامش بخش، از شهرت زیادی برخوردار است. آلبوم کنونی اثری 
تابع شرایط سبک نیو ایج است که عشق و احساس نقش اساسی در آن 
بازی می کند. این آلبوم در کمال لطافت تلاش می کند تا عشق و احساس 
را در سال دشوار ۲۰۲۰ با زبان موسیقی به مخاطبانش منتقل کند. آلبوم 
Be Love تجربه یک ساعته از شنیدن موسیقی لطیف و رویایی است که 
با آن می توان در طول این مدت از شرایط جاری در دنیا به دور بود و به 

آرامش ذهنی رسید.

Be Love
::    دنی رایت  ::  

خلاصه داستان: سر ویلیام مکوردل و همسرش ، زوج ثروتمند بریتانیایی ، تعداد 
زیادی از دوستان ، نزدیکان و خویشان خود را برای یک هفته شکار و استراحت 
، به ملک اربابی شان دعوت می کنند. تعدادی پیشخدمت زن و مرد هم مشغول 

پذیرایی و در ضمن شاهد ماجراهای مهمانان هستند. تا اینکه...
در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم Roger Ebert -راجر ایبِت، آمده است: فیلم 
»گاسفورد پارک« چنان دستاورد لذت بخش و بی پروایی است که شایستگی مقایسه شدن 
با بهترین آثار آقای »آلتمن« را دارد یعنی فیلم هایی مثل »مش«)MASH(، »مک کیب 
 The(»بازیکن«  ،)Nashville(»نشویل«  ،)McCabe and Mrs. Miller(»میلر خانم  و 
 .)Cookie’s Fortune(»و در نهایت »بخت کوکی )Short Cuts(»میانبرها« ،)Player
فیلم از یک ژانر کلاسیک بریتانیایی یعنی راز قتل استفاده می کند، سبکی که مبدع آن 
را می توان نویسنده  شهیر یعنی »آگاتا کریستی« دانست. در این سبک از داستان ها، 
مهمانان و خدمتکاران در یک خانه ی خارج از شهر بزرگ گرد هم می آیند و یکی از آن ها 
به قتل می رسد. اما »گاسفورد پارک« را همان قدری می توانست یک داستان قتل به 
سبک »آگاتا کریستی« دانست که »مش« را فیلم جنگی، »مک کیب و خانم میلر« را 
یک فیلم وسترن یا »نشویل« را یک فیلم موزیکال بدانیم. آقای »آلتمن« از ساختار و 
کلیت این سبک استفاده می کند اما محدودیت های آن را کاملا پشت سر گذاشته و 

هدف خود را مجددا تعریف می کند و...

Gosford Park- گاسفورد پارک
::    رابرت آلتمن     ::

رمان عشق )ملت عشق( پرفروش ترین رمان تاریخ ترکیه است. این رمان در ایران 
با نام های ملت عشق، چهل قانون عشق، شکوه عشق و... ترجمه شده است. 
کتاب عشق جدیدترین ترجمه  این کتاب و داستانی از عشق زیبا و عرفانی شمس 
و مولانا است. داستان عشق )ملت عشق( از دو جریان عشق حرف می زند. الیف 
شفق، با روایت دو داستان موازی موضوع عشق را از دو زاویه متفاوت بیان 
می کند. داستان اول، داستان خانواده ی »روبینشتاین« یک خانواده مرفه امروزی 
در آمریکاست. داستان دوم یک داستان تاریخی - عرفانی است که روایت ملاقات 
شمس و مولانا و اتفاقات و روابط پس از آن را به تصویر می کشد. »الا« زنی است 
که در زندگی خود احساس ضعف دارد. او به دنبال عشق حقیقی می گردد که 
با کتاب عشق )ملت عشق( روبرو می شود. در داستان دوم »شمس« شخصیت 
محوری است و زندگی عارفانه  او با جزئیات بیشتری ترسیم شده. داستان عشق 
)ملت عشق( به دو بعد معنوی و مادی هر انسان و چگونگی بازیابی بعد معنوی 
در زندگی می پردازد. محتوای این داستان علاوه بر عشق به حوزه  عرفان نیز 
می پردازد. با نگاهی به آثار دیگر نویسنده، در می یابیم الیف شفق )شافاک(، در 
ادبیات نگاه ویژه ای به حوزه  عرفان دارد.این کتاب داستان زندگی شمس و مولانا 
را هم به صورت جذابی روایت می کند. بنابراین خواندن کتاب عشق )ملت عشق( 

می تواند برای همه جذاب باشد.

ملت عشق- الیف شافاک
::  ترجمه: عفت دیبایی    ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر شهید زنده نام »سیدمرتضی آوینی« فرهنگی
- روزنامه نگار، منتقد، مستندساز فقید - را گرامی می دارد

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

تا   ۹ از  که  کتاب  زمستانه  طرح  در  حاضر  کتابفروشان 
۱۶ اسفند ماه در سراسر کشور برگزار می شود، معتقدند: 
کتابفروشی ها ویترین ناشران هستند و باید به آن ها بها 

داده شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از فارس، طرح زمستانه 
کتاب از ۹ تا ۱۶ اسفندماه در سراسر کشور برگزار می شود. 
در زمستانه کتاب۹۹ سقف مجاز خرید برای هر خریدار 
به  با مراجعه  ۲۰۰هزارتومان است و خریداران می توانند 
کتابفروشی های عضو طرح ، کتاب های عمومی، کودک و 
نوجوان و کتاب دانشگاهی را با یارانه ۲۵درصدی بخرند. از 
مجموع ۹۲۵کتابفروشی عضو طرح زمستانه کتاب امسال، 
از  ۷۸۱کتابفروشی  و  تهران  استان  در  کتابفروشی   ۱۴۳
سایر استان ها هستند. همچنین ۸۳کتابفروشی به تازگی 
برای مشارکت در این طرح ثبت نام کرده اند. اسامی و 
مشخصات کتابفروشی های عضو طرح »زمستانه کتاب۹۹« 
قابل   tarh.ketab.ir سایت  روی  استان  هر  تفکیک  به 
مشاهده است. از این رو و با توجه به اجرای آخرین فصلانه 
در سال ۱۳۹۹ سراغ دو کتابفروشی در تهران و استان قم 
رفتیم تا نظرات آنها را جویا شویم؛ چرا که وزارت ارشاد روز 
گذشته اعلام کرد: »اگر از زمستانه کتاب استقبال شود، 

یارانه را تا ۵۰درصد افزایش می دهیم«.

کتابفروشی ها در ایام برگزاری طرح فصلی معادل فروش 
یک ماه یا بیشتر فروش داشتند

مهدی اخویان- مدیر پاتوق کتاب تهران درباره طرح های 
)طرح های  کتابفروشی ها  طریق  از  کتاب  یارانه  توزیع 
به  این طرح ها  برگزاری  اظهارکرد:  کتاب(  فروش  فصلی 
ویژه در یک  سال اخیر که با بیماری کووید۱۹ نیز درگیر 
بودیم، کمک بزرگی به کتابفروشی ها بوده و به ویژه در 
رونق مالی و اقتصادی آن ها بسیار اثرگذار بود. به واقع 
کتابفروشی ها در ایام برگزاری طرح معادل فروش یک ماه 
یا بیشتر فروش داشتند. وی افزود: از سوی دیگر مردم 

نیز از طرح های فصلی فروش کتاب استقبال کردند، چه 
برای خرید غیرحضوری و چه در خرید فیزیکی و با حضور 
در کتابفروشی ها، ایده اجرای چنین طرحی صحیح بود؛ از 
این جهت که یارانه به درستی به دست مردم می رسد. مدیر 
کتابفروشی »پاتوق کتاب تهران« با بیان اینکه مخاطبان 
برای دریافت تخفیف، انتظار می کشند و سعی می کنند 
کتاب های مورد نیاز خود را حین برگزاری طرح تهیه کنند، 
بیان کرد: با توجه به برگزاری نخستین نمایشگاه مجازی 
استقبال  از  درستی  پیش بینی  نمی توان  تهران  کتاب 
مخاطبان در طرح زمستانه کتاب ارائه کرد؛ ولی اگر دو 
روز اول این طرح را با طرح های فصلی فروش کتاب در 
دوره های پیشین مقایسه کنیم، میزان استقبال مردم برای 

کتابفروشی پاتوق کتاب تهران به یک شکل بود.

کتابفروشی ها ویترین ناشران هستند

حسین مفید- مدیر کتابفروشی انتشارات مولی با اشاره 
به این که ما در حوزه نشر کتاب نیز فعالیت می کنیم، 
گفت: به نظر من برگزاری طرح های توزیع یارانه کتاب از 
طریق کتابفروشی ها )طرح های فصلی فروش کتاب( بیش 
از سایر طرح ها موثر خواهد بود. از این رو که کتابفروشی ها 

ویترین ناشران هستند و باید به آن ها بها داده شود. وی 
در ادامه تصریح کرد: به واقع یا ناشران باید به باز کردن 
کتابفروشی تشویق شوند یا باید به کتابفروشان نمایندگی 
دهند تا این امر رخ دهد. وقتی ناشران به طور مستقیم 
خود کتاب می فروشند و در برخی موارد تخفیفاتی نیز 
اعمال می کنند، کتابفروشی ها به خصوص در شهرستان ها 
از بین می روند. این کتابفروش عنوان کرد: ولی طرح های 
فصلی فروش کتاب بسیار معقول است. یعنی این که 
از طریق کتابفروشان به مخاطبان تخفیف ارائه می شود 
که این امر به بقای کتابفروشی ها کمک می کند. مفید 
در پایان گفت: پس از گذشت حدود ۳۵دوره از برگزاری 
نمایشگاه بین المللی کتاب تهران مردم همچنان هر کتابی 
را از هر ناشری درخواست می کردند، یعنی مردم موضوعی 
کتاب می خواستند نه به واسطه ناشر. برگزاری طرح فصلی 
فروش کتاب، این حسن بزرگ را دارد که مردم وارد فضای 
کتابفروشی می شوند و آثار مورد نیاز خود را ـ که متعلق به 

هر ناشری است ـ انتخاب و تهیه می کنند. 
شانزدهم  تا  و  آغاز  اسفند  نهم  از  کتاب  زمستانه  طرح 
اسفندماه در کتابفروشی های عضو طرح در سراسر کشور 

برگزار می شود.

آخرین طرح فصلی سال، بازار کتابفروش ها را رونق داد
بازار نشر جهان سینما

برگزاری جشنواره سینمایی کامیک-کان سن 
دیگو به صورت مجازی

برای دومین بار بعد از شیوع ویروس کرونا 
جشنواره کامیک کان سن دیگو به صورت 
مجازی برگزار می شود و علاقه مندان آن باید 
رویداد  این  آنلاین در ماه جولای  به صورت 
هنری را تماشا کنند. قرار است که این برنامه از 23 تا 

25 جولای برگزار شود.

گلدن گلوب بیش از نیمی از بیننده هایش را 
از دست داد 

آمارهای اولیه شمار بینندگان جوایز گلدن 
مخاطبان  چشمگیر  کاهش  از  گلوب، 
تلویزیونی این جایزه سینمایی و تلویزیونی 

نسبت به سال گذشته حکایت دارد.

»تام و جری« گیشه کرونازده آمریکا را احیا کرد
انیمیشن لایو اکشن »تام و جری« در اولین 
و  ۱۳میلیون  از  بیش  با  اکران  روزهای 
۵۰۰هزاردلار فروش، شروعی طوفانی داشت 
و امید را به صنعت کرونازده سینماداری در 

آمریکا برگرداند.

فیلم لوباجت را هم با زیر ۳ میلیارد نمی توان ساخت!
محمد احمدی- تهیه کننده پروژه سینمایی »در 

تپش شب« از افزایش ۲برابری هزینه تولید 
فیلم های لوباجت )کم هزینه( خبر داد و 
۲سال  طی  که  لوباجت  فیلم های  گفت: 
گذشته با یک و نیم میلیارد تومان تولید 

می شد، در حال حاضر زیر ۳میلیارد تومان تولید 
نمی شود که این خود رقم بزرگی است.



6
روزنامه

چهارشنبه 13 اسفند 99 -  شماره  701

ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »جمال رضوان« 

- پیشکسوت فقید والیبال - را گرامی می دارد

مهد والیبال آذربایجان غربی، با نیم قرن قدمت؛

مهاباد، در حسرت  تیمی در لیگ برتر!
گزارش ورزشی

که  بلاغ(  )ساوج  زیبای  شهر  درمدارس  سال۴۹  از  والیبال 
سال هاست )مهاباد( نامیده می شود، به عنوان ورزش همگانی 
و مورد علاقه نوجوانان و جوانان روند رو به رشدی پیدا کرد و 
در مسابقات آموزشگاه های استانی از جایگاه ویژه ای برخوردار 

شده بود.
از چهره های  بازیکن قدرتی دهه ۵۰ و ۶۰ که  طاهرکریمی- 
شاخص و محبوب اهالی ورزش به ویژه والیبال است و از 
سال۵۰ والیبال را اززمین های خاکی آغاز کرد و در تیم های 
منتخب استان آذربایجان غربی در رده های سنی جوانان، امید 
و زیر ۲۳ساله های کشور در کنار بزرگ مردان والیبال دیار چی 
چست نظیر یداله کارگر پیشه، مرحوم ابراهیم عونی، احمد 
نعمت زاده، حمید مومنی، مجید ساداتی و... قرار داشت؛ 
با خبرنگار روزنامه دنیای هوادار و  در گفتگوی اختصاصی 
پایگاه های خبری دیوان نیوز و رستاخیز نیوز از گذشته و حال 

والیبال مهاباد سخن گفت.
مربی بین المللی و داور)بین المللی افتخاری( والیبال که از 
سال۱۳۶۶ کار مربیگری را با تیم منتخب مهاباد آغاز کرده  و 
چند دوره به عنوان رئیس هیأت والیبال این شهر منشأ خدمات 
ارزشمندی بوده است اظهارکرد: والیبال در مهاباد طرفداران 

زیادی دارد اما با فراز و نشیب های فراوانی روبه رو است!
وی افزود: والیبال مهاباد در دو دهه ۵۰ و ۶۰ از جمله تیم های 
مدعی استان آذربایجان غربی به شمار می آمد و دارای بازیکنان 
شایسته و مستعدی همچون صادق امیری، جواد منصورپور، 

صلاح الدین سیادت، نخشین خاتمی، هیرش وقاری، جعفر 
جعفری، حمزه صداقت، کریم پیوستی، ابراهیم و جهانگیر 

عزیزی، جعفر کفاشی و سالار چمچه مالی و خود بنده بود.
استان   و  مهاباد  قدرتی  و  قهار  آبشارزن های  از  که  کریمی 
آذربایجان غربی به شمار می آمد، تصریح کرد:  با شروع دهه۷۰ 
تغییر و تحولات شگرفی در والیبال مهاباد رخ داد و به همت 
آقای عباس خورشیدی فرماندار وقت مهاباد و عیسی زینالی 
رئیس تربیت بدنی این شهرستان والیبال مهاباد از حالت 
آماتوری به  نیمه حرفه ای مبدل شد و تحت نام تیم فرمانداری 
با مربیگری رسول بنائی و مدیریت و سرپرستی بنده از زیر 
گروه دسته یک باشگاه های کشور با هزینه ای متعارف و با به 
خدمت گرفتن ۸۰درصد بازیکنان بومی مثل شریف سعید پور 
ناصر بهجتی، کیوان شوقی، ابراهیم  گرمیانی، فتاح رحمانی 
اقدم، رامین درویش زاده و چند بازیکن کمکی به نام های 
جاوید محسنی نیا، ارسلان درگاهی، نوبخت سید عباسی، رضا 
بنیادی و بهروز عطایی در کنار این جوانان بلند پرواز وقدرتمند 
مهابادی قهرمان لیگ دسته یک شدیم و به لیگ برتر کشور 
راه پیدا کردیم و برای اولین بار عنوان چهارم را در لیگ به 

دست آوردیم.
کریمی خاطرنشان کرد: کسب مقام چهارم انگیزه ای شد برای 
جوانان مهابادی تا در مسابقات جوانان کشور جام قهرمانی را 

به ارمغان آورند.
 مضاف  بر اینکه کامران حسن زاده پاسور خوش فکر مهابادی، 
با تیم دانشجویان ایران در مسابقات بین المللی کشورانگلیس 
با ارائه بازی های درخشان ازجمله چهره های برتر میدان شناخته 
شد و از ناصر بهجتی نیز برای عضویت درچند باشگاه نامدار 

دعوت به عمل آمد که نپذیرفت.
طاهر کریمی اضافه کرد: وقتی با تیم فرمانداری مهاباد در 
اولین تجربه لیگ برتر مقام چهارم را کسب کردیم چند بازیکن 
به کار  مختلف  بخش های  در  مسئولین  کمک  با  مهابادی 
گمارده شدند و صاحب شغل و درآمد خوبی گردیدند که باعث 

خشنودی ما شد.
اما با انتقال آقای عباس خورشیدی فرماندار مهاباد والیبال 

حرفه ای و تیمداری درمهاباد، به دست فراموشی سپرده شد.
کریمی تصریح کرد متأسفانه بارفتن فرماندار ورزش دوست 
والیبال این شهر دستخوش مشکلات و فراز و نشیب های 

زیادی شد!
وی افزود: بعد از گذشت چند سال با توجه به پتانسیل بالا 
وخروجی های خوب به طور مقطعی و با کمک صدا و سیمای 
مرکز مهاباد  تیمی تشکیل یافت تا نور امیدی در دل جوانان 
سرشاراز انگیزه تابیدن بگیرد اما به خاطر کمبود بودجه تداوم 

نداشت و بار دیگر والیبال مهاباد به حال رکود در آمد.
رئیس سابق هیأت والیبال گفت: اغراق نیست اگر بگویم 
دوران طلائی و اوج درخشش جوانان خوش تکنیک و قدرتمند 
والیبال مهاباد، شهری که در دل کوه های سر به فلک کشیده 
واقع شده با مردمانی عاشق ورزش که از دیرباز بانگاه ویژه ای 
به ورزش و تربیت بدنی اهمیت می دهند و در هر بازی والیبال 
سالن سه هزارنفری بیش از این تعداد را در خود جای می دهد تا 

با  تمام وجود جوانان خوش تکنیک والببالشان را با تشویق های 
بی امان مورد حمایت قرار دهند، اینک در حسرت داشتن یک 

تیم در لیگ برتر است!
طاهر کریمی که یک دهه سکان رهبری هیأت والیبال مهاباد 
را در دست داشته و ۵سال سابقه مربیگری تیم های جوانان و 
امید این شهر را در کارنامه درخشان خود دارد با این اشاره که 
درسال 94به دعوت فرماندار با عنوان سرمربی تیم شهرداری در 
زیر گروه دسته یک حضور یافت و به دور پایانی صعود نمودیم 
و مقام چهارم را کسب کردیم، گفت: چندبار از سوی باشگاه 
مقاومت فرمانداری مهاباد برای سرمربیگری تیم والیبال  در 
لیگ دسته یک دعوت شدم اما به دلایل شخصی نپذیرفتم و 
درحال حاضر به عنوان مؤسس و مربی باشگاه والیبال ستارگان 
مکریان کار سازندگی و تعلیم و تربیت جوانان مهاباد را پیشه 
بازیکنانی نظیر کامران حسن زاده، کیوان شوقی،  تا  کرده ام 
هیرش وقاری، ناصر بهجتی، فرهاد پیروت پور، سالار چمچه 
مالی و آکو کریمی ها را تحویل جامعه والیبال آذربایجان غربی 

و کشورمان بدهم.

گوشه  و کنار

مسابقات پاراوزنه برداری قهرمانی کشور یادبود سیامند رحمان که عصر امروز در فوق 
سنگین برگزار شد با قهرمانی تیم کرمانشاه پایان یافت.

در دومین و آخرین روز از رقابت های قهرمانی کشوری وزنه برداری معلولان یادبود 
سیامند رحمان که در دسته های ۸۸ تا مثبت ۱۰۷ کیلوگرم برگزار شد، تیم کرمانشاه 
با ۶۳ امتیاز در رده نخست ایستاد، مازندران با ۵۳ امتیاز دوم و کرمانشاه با ۵۱ امتیاز 

در جایگاه سوم ایستاد.
دسته ۸۸ گیلوگرم رده سنی جوانان؛

مقام اول: علی اصغر ابارقی، رکورد ۱۷۴ کیلوگرم- مقام دوم: مبین محمدی، رکورد ۱۲۵ 
کیلوگرم- مقام سوم: میلاد حمیدی، رکورد ۱۱۶ کیلوگرم

دسته ۱۰۷ کیلوگرم  رده سنی جوانان؛
مقام اول: ابراهیم سگور، رکورد ۱۱۷ کیلوگرم

رده سنی بزرگسالان؛
مقام اول: سامان رضی، رکورد ۲۴۳ کیلوگرم- مقام دوم: علی اکبر غریب شی، رکورد 

۲۴۱ کیلوگرم- مقام سوم: احمد کریمی، رکورد ۲۱۰ کیلوگرم
در دسته مثبت ۱۰۷ کیلوگرم؛

احمد امین زاده به مقام نخست رسید و منصور پورمیرزایی در همین دسته در جایگاه 
دوم ایستاد.

در سومین روز از دیدارهای لیگ برتر واترپلو، تیم شهید نوفلاح و دانشگاه آزاد اسلامی 
برابر حریفان شان به برتری رسیدند. رقابت های لیگ برتر واترپلو فصل ۹۹ از یک شنبه 
۱۰ اسفند با حضور ۵ تیم به صورت متمرکز و در استخر استادیوم آزادی آغاز شد و 

مرحله مقدماتی این رقابت ها تا ۱۴ اسفند ادامه خواهد داشت.
روز اول یکشنبه ۱۰ اسفند

۱- باشگاه مقاومت ۴ - نفت امیدیه ۱۱
۲- دانشگاه آزاد اسلامی ۱۱ - شهید نوفلاح ۷

روز دوم دوشنبه ۱۱ اسفند
۳- نفت امیدیه ۸ - شهید نوفلاح ۱۹

۴- رعد پدافند هوایی ۲۰ - باشگاه مقاومت یک
روز سوم سه شنبه ۱۲ اسفند

۵- رعد پدافند هوایی ۷ - شهید نوفلاح ۱۱
۶- دانشگاه آزاد اسلامی ۱۹ - نفت امیدیه ۲

روز چهارم چهارشنبه ۱۳ اسفند
۷- دانشگاه آزاد اسلامی - رعد پدافند هوایی  ساعت ۱۱

۸- باشگاه مقاومت - شهید نوفلاح  ساعت ۱۴:۳۰
روز پنجم پنج شنبه ۱۴ اسفند

۹- دانشگاه آزاد اسلامی - باشگاه مقاومت ساعت ۱۱
۱۰- نفت امیدیه - رعد پدافند هوایی  ساعت ۱۴:۳۰

»سیدرضا صالحی امیری« - رئیس کمیته ملی المپیک - در مراسم اولین سالگرد 
سیامند رحمان قوی ترین پارالمپین وزنه برداری و رکورددار جهان گفت: سیامند 
رحمان سرمایه نمادینی است که برای همیشه به عنوان اسطوره در اذهان 
عمومی باقی می ماند. در این مراسم، سیدرضا صالحی امیری گفت: جامعه 
بزرگ جانبازان و معلولان نمادی از مقاومت غرور و غیرت ایران هستند. ما 
سرمایه های نمادینی داریم که برای همیشه در ذهن مردم ماندگار می شود که 
یکی از آن سیامند رحمان است. سیامند سفر کرده اما روحش زنده است. این 
دسته افراد با حیاتشان تمام نمی شوند و کسی نمی تواند چنین اسطوره هایی 
را همانند پهلوان تختی فراموش کند. رئیس کمیته المپیک افزود: سیامند 
نمی میرد بلکه سفر کرده و یادش همیشه در خاطره ها ماندگار است. امروز 
مهم است سرمایه های نمادین داشته باشیم تا برای آیندگان الگو باشند. باید 
قدردان محمود خسروی وفا باشیم که نماد مقاومت است و تا امروز توانسته 
این جامعه بزرگ معلولان و جانبازان را حفظ کند. پارالمپیک به مثابه ستاره ای 

است که در  آسمان ایران می درخشد.

برتری نوفلاح و دانشگاه آزاد در لیگ برتر واترپلوکرمانشاه قهرمان پاراوزنه برداری کشور شد »سیامندر رحمان« سرمایه نمادین ایران است

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »محمود یاوری« ورزشی

- پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

کسب مدال در المپیک دور از ذهن نیست
رئیس فدراسیون کاراته گفت: کسب سهمیه در رقابت های المپیک توکیو دور از ذهن 

نیست.سیدحسن طباطبایی بابیان اینکه امید زیادی برای کسب مدال المپیک 
داریم،افزود: باتوجه به ظرفیتی که در تیم ملی کاراته ایران می بینیم،رسیدن 

به مدال دور از ذهن نیست.وی تأکید کرد: حضور مجدد کاراته در المپیک، 
بعد از رقابت های توکیو بسیار سخت، اما غیرممکن نیست.

مشتزنان ایرانی با نقاط مختلف دنیا متفاوتند
مشتزن بلاروسی تیم پلیمر خلیج فارس خرم آباد می گوید: مشتزنان ایرانی 

با نقاط مختلف دنیا متفاوت هستند. دیمیتری آسانوف اظهار کرد: 
رقابت های لیگ ایران در سطح خوبی برگزار شد و بوکسورهای خیلی 

خوبی من در اینجا دیدم. وی ادامه داد: امیدوارم بتوانم سال آینده 
نیز در این مسابقات حضور پیدا کنم.

دعوت از ۱۸ کشتی گیر ناشنوا به اولین اردوی تیم ملی کشتی آزاد
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد جوانان ناشنوایان، 18کشتی گیر را به مرحله نخست 

اردوی ارزیابی و انتخابی تیم ملی کشتی آزاد جوانان ناشنوایان برای حضور 
در مسابقات قهرمانی جهان کشتی 2021 ترکیه ، دعوت نمود. اولین 

اردوی تیم ملی کشتی آزاد جوانان ناشنوایان از ۱۵اسفند در سالن 
کشتی فدراسیون آغاز و تا ۲۵اسفندماه ادامه خواهد داشت.

تیم بسکتبال ذوب آهن گارد آمریکایی گرفت
تیم بسکتبال ذوب آهن با یک گارد آمریکایی که سابقه حضور در NBA دارد، 

قرارداد بست. »جاستین دنتمون« گارد راس ۳۶ساله آمریکایی را برای 
حضور موفق تر در مرحله پلی آف لیگ برتر، به خدمت گرفت. این 

گارد ۱۸۳سانتی متری سابقه حضور درمسابقات NBA و بازی برای 
تیم هایی چون دالاس، سن  آنتونیو و تورنتو رپترز را در کارنامه دارد.

رکورد ۱۵ ساله ای که شکسته شد
مسابقات دوومیدانی داخل سالن قهرمانی باشگاه های کشور در بخش 

با قهرمانی پلیمرخلیج فارس به پایان رسید و دختران  زنان 
ورزشکار رکوردهای ۱۵و۱۳ساله چند ماده را جابه جا کردند. 

باشگاه های  قهرمانی  سالن  داخل  دوومیدانی  رقابت های 
کشوربا قهرمانی تیم پلیمرخلیج فارس خرم آباد به پایان رسید.

موسوی: فوتبال را با کمک زنان بهتر می کنیم
نایب رئیس زنان فدراسیون فوتبال می گوید باید تغییراتی که مدنظر زنان 

فوتبال و فوتسال است، با کمک آنها ایجاد شود.شهره موسوی به 
لزوم برنامه ریزی برای جلوگیری از تکرار خروج تیم ملی فوتبال از 

رنکینگ فیفا اشاره و تأکید کرد: تا من در فدراسیون هستم، سعی 
می کنم مسابقات را مستمر برگزارکنم که این اتفاق تکرار نشود.

پنج بازیکن یزدی به اردوی تیم ملی فوتوالی ایران دعوت شدند
رئیس انجمن فوتوالی یزد گفت: از سوی کادرفنی، سیدحسین میرحسینی، 

سیدمهدی میرجلیلی، امیرحسین دهقانی، مهدی میرحسینی و داوود شکری 
پنج عضو باشگاه مقاومت گلساپوش این استان به اردوی تیم ملی در 

کرمان دعوت شدند .سیدحسن میرحسینی افزود: این اردو از ۱۵اسفندماه 
جاری به مدت پنج روز زیرنظر کادرفنی در کرمان برگزار می شود.

یاران عبادی پور در دیداری معوقه از لیگ والیبال لهستان پیروز شدند
تیم اسکرا بلهاتوف در دیداری معوقه از هفته هفدهم لیگ والیبال 

لهستان )پلاس لیگا( حریف خود را شکست داد.اسکرا ست اول 
را با امتیاز ۲۵بر۱۷ شکست خورد اما در سه ست بعدی با 

امتیازات ۲۵بر۲۰، ۲۹ بر۲۷ و ۲۵ بر۱۹ به برتری رسید و سه 
امتیاز این بازی حساس را از آن خود کرد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

داستان اسطوره سوزی  در استقلال، از امیر و علیمنصور، به 
محمود فکری رسید و پس از گذشت شانزده هفته عجیب 
و غریب و سراسر حاشیه، عمر مربیگری محمود فکری 
در استقلال به شش ماه هم نرسید به علت کسب نتایج 

ضعیف، به صورت توافقی جدا شد. )برکنار شد(
بدون تعارف در این شانزده هفته ای که استقلالِ محمود 
فکری را در لیگ برتر دیدیم، در بعد فنی، این تیم هیچ 
پرمهره ترین  از  که  استقلالی  نداشت،  گفتن  برای  حرفی 
تیم های لیگ محسوب میشود، با هدایت محمود فکری، 
تبدیل به یک تیم، قانع، بی برنامه و سردرگم شد تا در 
نهایت راه فکری از استقلال خیلی زود و البته به موقع 

جدا شود.
محمود فکری تغییر را نپذیرفت تا به راحتی تغییر کند، 
روی  عجیب  پافشاری  در  او  کج خلقی های  و  لجبازی 
آبی ها،  محمود  حاج  تا  داد،  دستش  کار  اشتباهاتش 
مشروعیت در رختکن، مقبولیت در باشگاه و از همه مهم تر، 
محبوبیت روی سکوها و در بین هواداران را از دست بدهد.

فکری متصور  برای  را  عاقبتی  شاید کمتر کسی چنین 
می شد، اما بدون شک، محمود فکری، بیشترین سهم را از 

این پایان تلخ، خواهد داشت، گرچه از حق نگذریم، خود او، 
محترمانه و محبوب رفتن را به چنین رفتاری ترجیح داد.

از توهم توطئه تا اتاق فکرِ خیالی، از عدم مطالبه گری و 
نپذیرفتن انتقادات، از بازی در زمین مدیران و درگیری با 
بازیکنان، از رفتار غیرحرفه ای و فقر فکری، از قمار رفاقت 
تا پافشاری روی اشتباهات، همه و همه دست به هم 
داد، تا محمود فکری به بدترین شکل ممکن از استقلال 
جدا شود، جدایی که برای کسی که بیش از چهارده سال 
پیراهن استقلال را به تن کرده و سالیان مدیدی به عنوان 
بین  هم  خاصی  محبوبیت  از  و  بود  تیم  این  کاپیتان 
هواداران برخوردار بود، به معنای کامل یک »سوختن« به 

تمام معنا باشد.
گرچه محمود فکری از لحاظ سنی جزو مربیان باتجربه 
و  او  اشتباه  تصمیمات  اما  می شد،  محسوب  لیگ برتر 
سیاست کاری نادرست و غیرحرفه ای که در تیم داشت، 
موجب شد نتواند جو متشنج اطراف تیم را مدیریت کند 
و حساب شده عمل کند، دقیقا زمانی که اختلافات درونی 
تیم بین کادرفنی و بازیکنان علنی شد، همان موقع می شد 
چنین عاقبتی را برایش تصور کرد، البته بازهم باید به این 
موضوع اشاره کرد که استقلال مدل فکری، جدا از تمام 
حواشی ریز و درشتی که داشت، هیچ حرفی در مسائل فنی 
نداشت و اصلی ترین دلیل تغییر فکری، همین ضعف های 

مشهود فنی بود.
بهرحال خوب یا بد، دوران حضور محمود فکری در استقلال 
هم به سر رسید و حاج محمود هم به جمع اسطوره های 
روی  دیگر،  بار  فوتبال  تا  پیوست،  آبی  خورده  شکست  

بی رحمی اش را استقلالی ها نشان دهد.
و اما پس از رفتن محمود فکری، سرانجام فرهاد مجیدی، 

سرمربی جدید استقلالی ها شد، نامی که این چند سال 
اخیر، بیش از دیگر بزرگان آبی، به گوش رسیده است.

گویا داستان رفتن ها و آمدن های مجیدی، پایانی ندارد و 
فرهاد برای بار چندم به نیمکت استقلال بازگشت.

اما با هر شرایطی که حالا در استقلال وجود دارد، فرهاد 
و  بستن  تیم  نوع  هر  با  است،  کرده  مسئولیت  قبول 
فاصله ی امتیازی با صدر جدول، مجیدی آگاه به شرایط 
نامساعد موجود و جو ناآرام اطراف تیم، هدایت نیمکت 

داغ استقلالی ها را برعهده گرفته است.
اما حالا که بازهم وقت برگشت فرا رسیده است، فرهاد 
دیگر حقی برای رفتن ندارد، چه در زمان بازی و چه وقت 
مربیگری، فرهادِ قصه آبی ها، همیشه خدا به رفتن های 

بی موقع مشهور بود، اما این بار باید بیاید و بماند، بماند 
و بجنگد، تا هم خود را بتواند ثابت کند و هم استقلال را 

به جام برساند...
شرایط  جدولی  جایگاه  و  مهره  لحاظ  از  که  استقلالی 
مساعدی را دارد و این تغییر مربی، فقط برای کسب جام 
و حضوری آبرومند در آسیا انجام شده است، وگرنه آبی ها 
به وفور  را در همین تیم فکری  یک استقلال معمولی 

دیده اند.
در آخر جدا از مدیران و کادرفنی آینده استقلال و بازیکنان 
تیم، ابن بار، هواداران استقلال بیشترین مسئولیت را دارند، 
استقلالی ها باید از مجیدی و تیمشان »مراقبت« کنند، 

هرچه فضا آرام تر باشد شرایط موفقیت فراهم تر است...

آمدی، بمان و بجنگ؛

فکری دیر رفت و فرهاد زود برگشت...
حرف آخر

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 
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